

「AsiaWorld-Club 會員福利大抽獎」(下稱「活動」) 條款及細則:

1. 參加者必須同意及遵守由亞洲國際博覽館管理有限公司(下稱「博覽館」)舉辦之「AsiaWorld-Club 會員福利大抽獎」之條款及細則，方可參與是次活動。
2. 參加者必須為已登記之 AsiaWorld-Club 會員方可參加活動。
3. 活動日期由即日起 5 月 5 日 23:59:59 止 (GMT+8) 。
4. 參加者須保證所有填寫或提交之資料均為真實及正確，且沒有冒用或盜用任何第三者之資料，違者將被取消資格博覽館將自行決定。
5. 參加者就此活動所提供的個人資料，只會用作聯絡領獎事宜及核對身份之用。
6. 每個 AsiaWorld-Club 會員編號 (下稱「AWC 會員編號」) 於活動期間只可參與一次。
7. 每個 AWC 會員編號於整個活動期間只能獲贈最多一份獎品。
8. 參加者必須由即日起至 5 月 5 日期間按照以下步驟參加抽獎:
 - 開啟亞博館手機應用程式 (「AWE Mobile App」)，開啟抽獎頁面
 - 登入 AWE Mobile App 後點擊「參加抽獎」
 - 輸入個人資料 (姓名及聯絡電話)
 - 按「提交」完成登記

成功登記本活動後，該參加者的 AWC 會員編號可獲抽獎機會 1 次。

9. 活動將於 2024 年 5 月 5 日 23:59:59 截止參與。抽獎將於 2024 年 5 月 6 日舉行。得獎者可獲《The Wild Wild 香港猛男秀》尊貴 VIP 門票兩張 (12.5.2024, 17:00；總值\$46,032) (共 12 名)。抽獎結果將於 2024 年 5 月 6 日在 AWE Mobile App 抽獎頁面及亞博館社交平台(Facebook, Instagram, 微博, 小紅書) 內公佈，並於 2024 年 5 月 9 日刊登於星島日報及英文虎報。
10. 得獎者將獲得獎電郵通知，得獎者須跟據得獎電郵的指示領獎。得獎者於領獎時必須 a) 出示得獎電郵 及 b) 於博覽館職員見證下開啟 AsiaWorld-Club 會員證以核實身份。得獎者必須親自領取獎品，不得代領。
11. 得獎者必須遵守有關獎品之使用條款及細則。如果違反任何本條款及細則，獎品將被沒收，恕不另行通知或承擔任何義務。
12. 所有獎品不可退換或兌換現金，亦不能更換、退款、轉讓、轉售或退還，並受有關活動條款及細則約束。
13. 博覽館並非獎品供應商，所有有關獎品均受相關活動製作單位之條款及細則約束，獎品的條款及細則安排如有任何改動，均由相關的活動製作單位負責，博覽館對有關改動恕不負責，亦不會承擔任何責任及/或賠償。
14. 獎品一經領取後，若有遺失或損壞，博覽館將不會補發。
15. 有關本活動之全部事宜及任何爭議，博覽館保留一切最終決定權。詳情請留意 AWE Mobile App 本活動頁面及博覽館社交平台 (Facebook、Instagram、微博、微信及小紅書)。
16. 本抽獎活動條款及細則的中文版本僅供參考，若英文版本與中文版本不一致，以英文版本為準。
17. 博覽館將會收集適當，但不會過多的個人資料及將會用於在其收集個人資料聲明中所列明的合法及正當的用途上，而相關的個人資料，博覽館將依照個人資料 (私隱) 條例處理。而相關的收集個人資料聲明詳情及私隱政策聲明，請瀏覽 www.asiaworld-expo.com。

推廣生意的競賽牌照號碼: XXXXX

Terms and Conditions of “AsiaWorld-Club Member-Exclusive Lucky Draw” (“Lucky Draw”)

1. To participate in the Lucky Draw, participants must agree and comply with the terms and conditions of “AsiaWorld-Club Member-Exclusive Lucky Draw” organised by AsiaWorld-Expo Management Limited (“AWEM”).
2. Participants must be a registered AsiaWorld-Club Member to participate in the Lucky Draw.
3. The Lucky Draw period is from now to 5 May 2024 at 23:59:59 (GMT+8).
4. All information provided by the participant must be true and correct, and not illegally obtained or stolen from a third party. Participants submitting false or misleading information will be disqualified at the sole discretion of AWEM.
5. The personal data collected in this Lucky Draw will only be used for winners’ notification and verification purpose.
6. Each AsiaWorld-Club Member ID number (“AWC Member ID”) can only participate in the Lucky Draw once during the participating period.
7. Each AWC Member ID can only win one prize at most.
8. To participate in the Lucky Draw, each participant must complete the following steps from now to 5 May 2024:
 - Launch AsiaWorld-Expo mobile application (“AWE Mobile App”) and open the Lucky Draw Campaign Page
 - Click “Enroll Lucky Draw” after logging into AWE Mobile App
 - Type in personal information (Full name and Contact number)
 - Click the submit button to complete the application

Upon successful registration, the participant’s AWC Member ID is eligible for 1 Lucky Draw chance.

9. Submission deadline for the Lucky Draw is on 5 May 2024 at 23:59:59. The lucky draw will be held on 6 May 2024. The winner is entitled to 2 “The Wild Wild Hong Kong Tour” Premium VIP Tickets (12.5.2024, 17:00; Total value: \$46,032) (Total 12 winners). The winner announcement of the Lucky Draw will be made on the AWE Mobile App campaign page and AWEM social media (Facebook, Instagram, Weibo, WeChat, Xiaohongshu) on 6 May 2024 and published on Sing Tao Daily and The Standard on 9 May 2024.
10. Winners of the Lucky Draw will be notified by email (“Email”) and the winners should redeem their prize according to the instructions in the Email. Winners are required to a) present the Email, and b) present their AsiaWorld-Club Members ID card supervised by AWEM staff when collecting the prize. Winners must redeem the prize in person.
11. Winners must agree and comply with the terms and conditions of the prizes. Prize will be forfeited without prior notice or obligation in case of breach of any of terms herein.
12. Prizes cannot be returned or exchanged for cash. Prizes are non-replaceable, non-refundable, non-transferrable, non-resalable and non-returnable.
13. AWEM is not the organiser of the prize herein, thus, all prizes shall be subject to the terms and conditions of the organiser, the organiser is fully responsible for the arrangement, in the event of any change to the terms and conditions. AWEM accepts no responsibility to any changes, nor liabilities and/or compensation.
14. Once the prize is redeemed, AWEM shall not reissue if the prize is lost or damaged.
15. AWEM hereby reserves all rights in respect of this Lucky Draw and in the case of any disputes, the decision of AWEM shall be final and binding. Please refer to AWE Mobile App campaign page and social media platforms (Facebook, Instagram, Weibo, WeChat and Xiaohongshu) for further details.
16. The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of discrepancies between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.
17. AWEM shall collect adequate, but not excessive, personal data by lawful and fair means only for lawful purposes related to our business and activities in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance. For more details on collection of personal data statement or privacy policy, please visit AWEM’s website (www.asiaworld-expo.com).